

基督徒行事七要 (II) (弗5:15-21)

Seven Things Christians must Do (II) (Eph 5:15-21)

要像智慧人

Be a Wise Person (弗5:18)

楊惠強牧師

CDC Centers for Disease Control and Prevention's report: 2019-2021

1 Non-Hispanic white (23.8% - 30.4%)

增加 6.6%

2 Non-Hispanic Asian (6.0% - 10.8%)

增加 4.8%

Adults aged 18-44 (Sept. 7, 2022)

彼前5:8 務要謹守，警醒。

因為你們的仇敵魔鬼，如同吼叫的獅子，遍地遊行，尋找可吞吃的人。

1 Pet 5:8- Be of sober *spirit*, be on the alert. Your adversary, the devil, prowls around like a roaring lion, seeking someone to devour.

詩10:9 他埋伏在暗地，如獅子蹲在洞中。他埋伏，要擄去困苦人；他拉網，就把困苦人擄去。

Ps 10:9 He lurks in a hiding place as a lion in his lair; He lurks to catch the afflicted; He catches the afflicted when he draws him into his net.

II. 靠聖靈謹慎行事

The Spirit empowers you to walk wisely
(弗 Eph. 5:15)

太10:16 「我差你們去，如同羊進入狼群；所以你們要靈巧像蛇，馴良像鴿子。

Mat 10:16 Behold, I send you out as sheep in the midst of wolves; so be shrewd as serpents and innocent as doves.

太 11:19- 人子來了，也吃也喝，人又說他是貪食好酒的人，是稅吏和罪人的朋友。但智慧之子總以智慧為是。」

Mat 11:19-The Son of Man came eating and drinking, and they say, 'Behold, a gluttonous man and a drunkard, a friend of tax collectors and sinners!' Yet wisdom is vindicated by her deeds."

箴 9:10 敬畏耶和華是智慧的
開端；認識至聖者便是聰明。

Pro 9:10 The fear of the LORD is the
beginning of wisdom, And the
knowledge of the Holy One is
understanding.

路6:27-28 | 只是我告訴你們要
這聽道的人，你們的仇敵，要
愛他！恨你們的，要待他好！
咒詛你們的，要為他祝福！
凌辱你們的，要為他禱告！

Lk 6:27-28- "But I say to you who hear, love your enemies, do good to those who hate you, bless those who curse you, pray for those who mistreat you.

III. 靠聖靈愛惜光陰

The Spirit empowers you to
use your time wisely

(弗 Eph. 5:16)

林後 6:2 因為他說：『在悅
納的時候，我應允了你；在拯
救的日子，我搭救了你。』看
哪！現在正是悅納的時候；
現在正是拯救的日子。

II Cor 6:2 for He says, "AT THE
ACCEPTABLE TIME I LISTENED TO YOU,
AND ON THE DAY OF SALVATION I HELPED
YOU." Behold, now is "THE ACCEPTABLE
TIME," behold, now is "THE DAY OF
SALVATION"

基督徒行事七要

1. 要被聖靈充滿：經歷聖靈的能力，有聖靈突破的經歷。
2. 要靠聖靈謹慎行事：懂得分辨什麼是真理，什麼是罪惡。
3. 要靠聖靈愛惜光陰：有服事，也有休息。